
Záznam usnesení ze zasedání školské rady 
 
Zasedání bylo zahájeno 16.května 2016 v 18:00 hodin v knihovně ZŠ a MŠ Klecany.  
 
Přítomni:  
za pedagogický sbor - Alexandra Bobáňová,David Cieslar a Ivan Rychlý 
za rodiče – Jason Castleberry, Marek Smýkal a Iveta Žemličková 
za zřizovatele – Marek Fikrle, Daniela Hnátová a Ondřej Knebl 
přizván – ředitel školy Vladimír Lacina 
 
Předsedající Ondřej Knebl konstatoval, že zasedání je schopné se usnášet a že záznam usnesení 
z minulého jednání ze dne 14.  3. 2016, který byl všem členům rady rozeslán elektronicky, je 
považován za schválený, neboť k němu nebyly podány žádné námitky. 
Rada schválila Marka Smýkala jako zapisovatele.  
 
Program zasedání 
 

1. Schválení zapisovatele/zapisovatelky zasedání 
2. Úkoly z minulého zasedání 
3. Cíle školy 
4. Různé 

 
Usnesení 
 
1. Školská rada schválila Marka Smýkala jako zapisovatele dnešního zasedání (8 hlasů pro, nikdo 

proti a jeden se zdržel). 
 
2. Školská rada schválila program dnešního zasedání (9 hlasů pro). 
 
3. Rada vzala na vědomí, že obec přispěje částkou 250 tis. Kč na náklady školy za účelem angažování 

rodilého mluvčího AJ. Personální obsazení na šk. rok 2016/17 je v řešení, není uzavřeno. 
 

4. ŠR se zabývala možnostmi hledání kandidátů do učitelského sboru, v této souvislosti pan ředitel 
zjistí podmínky pro zařazení ZŠ Klecany jako fakultní školy. 
 

5. Paní Ivana Žemličková seznámila ŠR s plánem založení školy domácího vzdělávání Eduka při 
Spolku Pravého Hradce a usnesla se, že ŠR podporuje aktivitu spolku v domácím vzdělávání a 
dává podnět městu Klecany k finančnímu příspěvku a podpoře, zejména za účelem financování 
výuky dětí, které budou mít doporučení od poradny ohledně speciálních vzdělávacích potřeb. 
 

6. ŠR požádala ředitele školy o dořešení zpřístupnění branky pro pěší v severní části areálu školy 
jako rychlého řešení, jehož realizace není vázána na celkové dořešení přístupu hlavním vchodem 
školy. Pan ředitel slíbil dořešit, pan Ondřej Knebl se spojí s panem ředitelem ohledně dalších 
kroků. 

 
7. Plány ohledně autoevaluace školy zatím nepokročily, vzhledem k nepřítomnosti pana ředitele ze 

zdravotních důvodů. 
 

8. ŠR diskutovala nutnost zákazu psaní školních úkolů v družině. Pan ředitel dořeší zrušení zákazu, 
případně seznámí ŠR na příštím zasedání s důvody, které k zákazu vedou. 
 



9. Na návrh pana Marka Smýkala ŠR otevřela diskusi o cílech školy, diskusi neuzavřela, pokračovat 
bude formou vyjádření názorů členů ŠR výběrem 3 z 9 možností dle definice dotazníku Scio. 
Názory členů ŠR sesbírá emailem pan Marek Smýkal a vyhodnocení předá na příštím zasedání ŠR.  
 

10. Dalším tématem pro příští zasedání je používání slovního hodnocení žáků. 
 

11. Termín příštího zasedání školské rady je v pondělí 20. června 2016 od 18:00 hodin v knihovně ZŠ 
a MŠ Klecany. 

 
 
V Klecanech dne 1.6.2016 
Zapsal Marek Smýkal 


